
 

Pracuję w Łódzkiej Kolei Aglomeracyjnej na stanowisku Starszy Specjalista ds. Dostępności, 
Analiz i Badania Rynku. Przez kilka lat zajmowałam się analizami i różnymi opracowaniami, 
współpracowałam też przy tworzeniu różnych ciekawych ofert dla pasażerów (specjalizuję 
się w multimodalności), obecnie najwięcej czasu zajmuje mi rozwój dostępności usług. 
Jestem koordynatorem ds. dostępności i pełnomocnikiem Zarządu ds. Osób 
Niepełnosprawnych i Osób o Ograniczonej Sprawności Ruchowej. Prowadzę szkolenia dla 
pracowników, jestem audytorem dostępności, tworzę różne procedury i regulaminy, spisałam 
politykę dostępności przyjętą przez Zarząd. Gdzieś już minęło 10 lat doświadczenia 
zawodowego. 

Nigdy w życiu nie zamieniłabym studiów na IHUW na żadne inne, chociaż mam też mgr na 
SGH (zarządzanie w specjalności zarządzanie w transporcie i logistyce oraz zarządzanie 
projektami). Ale to dzięki studiom na IHUW mam świetne umiejętności analityczne i co 
bardzo cenne – potrafię pisać. Spotkałam ludzi po studiach ekonomicznych, którzy mi tej 
bazy humanistycznej zazdrościli, serio. Nie boję się też nowych wyzwań, wiem, jak odnaleźć 
się w pracy grupowej i dzięki studiom nabrałam pewności siebie (dr Wolicki ma w tym 
ogromny udział – dziękuję za szczere podsumowanie na 1 roku i zachętę do dalszej pracy). 
Dzięki studiom spotkałam samych fantastycznych i ciepłych ludzi. Najmilej wspominam 
moją promotor prof. Szelągowską. Studia na IHUW to był wspaniały czas i każdemu z 
czystym sumieniem je polecam. 
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